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Protokół nr 36/2018 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 22 maja 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.10. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Janusz Radzikowski   – Przewodniczący Komisji 

2. Maciej Basiński            – Członek Komisji 

3. Elżbieta Jardanowska            – Członek Komisji 

4. Magdalena Łośko  – Członek Komisji 

5. Zbigniew Zygora                  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Romuald Cilski – Kierownik Referatu Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości. 

2. Pan Marek Cackowski - Prezes Zarządu „ Energetyk”. 

3. Pan Stanisław Barański – Prezes BTS Spółka z o.o.  
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 34/2018 posiedzenia Komisji. 

4.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5.  Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 
 

Porządek obrad przyjęto i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 

  



Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 34/2018 posiedzenia Komisji. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Prezydenta Franklina 

Roosevelta, Solankowej i Zygmunta Wilkońskiego.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

My dziś nie przesądzamy, czy będzie tam funkcja mieszkalna. To jest tylko wniosek 

Panów na etapie opracowania miejscowego planu zagospodarowania przez Wydział.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Na czerwiec mieliśmy zaplanowany temat „Analiza ekonomiczna funkcjonowania 

Pijalni Wód - Palmiarnia „Inowrocławianka”. Czy ten temat robimy w czerwcu czy  

na posiedzeniu Komisji we wrześniu?   
 

Kto jest za omówieniem tematu na posiedzeniu komisji w czerwcu? 
 

głosowanie:  za – 1, przeciw - 4, wstrzym. się – 0. 

 

Kto jest za omówieniem tematu na posiedzeniu Komisji we wrześniu? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Temat „Analiza ekonomiczna funkcjonowania Pijalni Wód – Palmiarnia 

„Inowrocławianka”, będzie omawiany na Komisji we wrześniu. 



 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

Co z parkingami? 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Odpowiedź Pana Prezydenta jest, że aby przystąpić do opracowania i wprowadzenia 

tego w życie należy przeprowadzić konsultacje społeczne. Pan Prezydent 

zdecydował, że te konsultacje społeczne nie będą w tej kadencji przeprowadzone.     

W związku z powyższym, strefa płatnego parkowania nie będzie wprowadzona w tej 

kadencji. Odnośnie parkingu za „wałem” to Pan Naczelnik Jaśtak jest na etapie 

sprawdzania, kontroli. Ewentualnie po sesji spotkamy się z Panem Jaśtakiem i Panią 

Naczelnik Mikołajczak.   

 

Pan Stanisław Barański – Prezes BTS Spółka z o.o.: 

Z mojej strony ten temat jest inicjowany przez dwa lata. Dziękuję, że za sprawą 

Komisji to wszystko się zaczęło i Prezydent podjął temat. Każda inwestycja, która 

realizowana jest szybko jest tańsza. Szybciej się wdraża, szybciej są podatki do 

Miasta. Jestem zwolennikiem szybkiego działania z korzyścią dla wszystkich. 

Dziękuję. 

 

Pan Marek Cackowski – Prezes Zarządu „ Energetyk”: 

Ja też dziękuję. Banki się pytają, kiedy mogą nam pożyczki udzielić.   

 

Pan Stanisław Barański – Prezes BTS Spółka z o.o.: 

Komisja już wszystko zrobiła, teraz dalsze działanie jest  w gestii Prezydenta. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Dziękujemy, że tą uchwałę tak szybko wywołał. 

 

Maciej Basiński –  Członek Komisji: 

I Rady, ponieważ Rada musi tą uchwałę podjąć. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

To jest w gestii Pana Prezydenta i jego służb. Jak szybko będzie zrealizowane to 

kwestia Pana Prezydenta.  

 

Innych pytań, sugestii nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Janusz Radzikowski 
Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 


